

Mr. McKenzie, seconded by Mr. Baker (Grenville—Carleton), by leave of the House, introduced Bill C-428, An Act to amend the Broadcasting Act (educational use of programs), which was read the first time and ordered to be printed and ordered for a second reading at the next sitting of the House.

The following Bill from the Senate was read the first time and ordered for a second reading at the next sitting of the House:

Bill S-2, An Act to amend the Canada Business Corporations Act.—*Mr. Allmand.*

Mr. Rodriguez, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), moved,—That the allegation by one Warren Hart, in a sworn affidavit, that he taped electronically, on one or more occasions, the Member for Nickel Belt, together with the admission by the Solicitor General that the said Warren Hart was for a time in the employ of the RCMP, be referred to the Standing Committee on Privileges and Elections, for the purpose of inquiring into the said allegation and the circumstances relating to any such electronic surveillance of the said Member, including an inquiry as to what happened to any tapes of the said Member that may have been made by the said Warren Hart.

And the question being put on the motion, it was negatived on the following division:

français et anglais). (Document parlementaire n° 303-4/101A).

M. McKenzie, appuyé par M. Baker (Grenville—Carleton), dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-428, Loi modifiant la Loi sur la radiodiffusion (usage éducatif d'émissions), qui est lu une première fois, l'impression en est ordonnée et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre.

Le Bill suivant, émanant du Sénat, est lu une première fois et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre:

Bill S-2, Loi modifiant la Loi sur les corporations commerciales canadiennes.—*M. Allmand.*

M. Rodriguez, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), propose,—Que les allégations de M. Warren Hart, qui a déclaré sous serment avoir soumis le député de Nickel Belt à une surveillance électronique, à une ou plusieurs reprises, et à la déclaration du solliciteur général qui a reconnu que Warren Hart avait été à l'emploi de la GRC, soient renvoyées au Comité permanent des privilèges et élections pour qu'il enquête sur ces allégations et les circonstances dans lesquelles ce député aurait été soumis à cette surveillance électronique, et sur ce qu'il est advenu des enregistrements du député qui auraient été effectués par Warren Hart.

Cette motion, mise aux voix, est rejetée, par le vote suivant:

(Division—Vote N° 32)

YEAS—POUR

Messrs.—Messieurs

| | | | | |
|----------------------|-----------------|---------------------|---------------------|----------------|
| Alexander | Dionne | Howie | MacDonald (Miss) | Oberle |
| Alkenbrack | (Kamouraska) | Huntington | (Kingston and the | Paproski |
| Andre | Ellis | Jarvis | Islands) | Patterson |
| (Calgary Centre) | Elzinga | Johnston | Malone | Pigott (Mrs.) |
| Baker | Epp | Jones | Marshall | Ritchie |
| (Grenville—Carleton) | Forrestall | Kempling | Masniuk | Roche |
| Baldwin | Fraser | Knowles | Matte | Rodriguez |
| Bawden | Friesen | (Winnipeg | Mazankowski | Rondeau |
| Beatty | Gauthier | North Centre) | McCain | Rooney |
| Blackburn | (Roberval) | Knowles | McKenzie | Saltsman |
| Caouette | Gilbert | (Norfolk—Haldimand) | McKinley | Schellenberger |
| (Villeneuve) | Halliday | Lambert | McKinnon | Scott |
| Caouette | Hamilton | (Bellechasse) | Mitges | Smith |
| (Témiscamingue) | (Qu'Appelle— | Lambert | Muir | (Churchill) |
| Clark | Moose Mountain) | (Edmonton West) | Munro | Stewart |
| (Rocky Mountain) | Hargrave | Laprise | (Esquimalt—Saanich) | (Marquette) |
| Coates | Hnatyshyn | La Salle | Murta | Symes |
| Cossitt | Hogan | MacDonald | Neil | Towers |
| Diefenbaker | Holmes | (Egmont) | Nielsen | Wenman |
| | | | Nowlan | Whiteway |
| | | | Nystrom | Woolliams—79 |